
8. SJEDNICA NASTAVNIČKOG VIJEDA 

održana 12. 12. 2016. u 13.00. 

 

Sjednici prisustvuje 46 od 67 nastavnika. 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice nastavničkog vijeda 

2. Učeničke zamolbe 

3. Izricanje pedagoške mjere OPI  

4. Imenovanje zamjene za člana povjerenstva na razlikovnom ispitu iz Ribarskih i mornarskih 

vještina 

5. Povjerenstva za polaganje razlikovnih ispita u 2.polugodištu 

6. Izvješda o ocjenama na kraju 1.polugodišta 

 

Ad.1.) Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je prihvaden. 

Ad.2.) Učeničke zamolbe:  

 Učenik  1. f razreda Petar Čondid Kadmenovid uputio je zamolbu u vezi polaganja ispita prema 

dogovoru s nastavnicima. Zamolbi je priložio rješenje o kategorizaciji sportaša. Bududi da se radi o 

uzornom učeniku, Nastavničko vijede jednoglasno je prihvatilo zamolbu.  

Ad.3.) Izricanje pedagoške mjere OPI 

Razrednica 3. d prof. Nikolina Romac izvijestila je o neprimjerenom ponašanju i brojnim 

neopravdanim izostancima učenika Šime Katida te predložila izricanje pedagoške mjere OPI. 

Nastavničko vijede jednoglasno je usvojilo prijedlog. 

Ad.4.)  Bududi da je profesorica Dafne Vlahovid na bolovanju, zamijenit de je prof. Drago Mimica. 

Nastavničko vijede suglasno je o ovom prijedlogu. 

Ad.5.) Pedagoginja je predložila povjerenstva za polaganje razlikovnih ispita (u prilogu). Nastavničko 

vijede jednoglasno je prihvatilo predloženi sastav povjerenstava. 

Ad.6.) Prof. Drago Jukid predložio je da predmetni nastavnici olovkom zaključe ocjene na polugodištu 

kako bi se razrednicima olakšala komunikacija s roditeljima. Obrazložio je prijedlog mogudnošdu 

pogrešne interpretacije pojedinačnih ocjena (bez zaključne ocjene) od strane roditelja. Također je 

napomenuo kako učenici ponekad dovode roditelje u zabludu glede svog uspjeha na polugodištu ako 

ocjena nije zaključena. 

Prof.  Boris Mizdrak usprotivio se prijedlogu. 

Prijedlog prof.Jukida je usvojen vedinom glasova uz 1 glas protiv.   



Ad.6.) Prof. Zdenka Blaslov ukazala je na neprimjereno odijevanje učenica 1. c, 2. c i 4. c razreda 

(smjer tehničar za logistiku i špediciju). Navela je kako dolaze u školu odjevene u „gegama – 

megama“, kratkim majicama bez rukava i kratkim suknjama i hlačama. Također je izrazila mišljenje da 

je u tom kontekstu nepravedno prema učenicima ne dopustiti im dolazak u školu u kratkim hlačama i 

majicama bez rukava. Nadalje, prof. Blaslov iskazala je zabrinutost da de takvo odijevanje učenica u 

kombinaciji s „podivljalim hormonima“ isprovocirati neprimjereno ponašanje učenika.  

Prof. Jukid je rekao da de u dogovoru s prof. Topidem i razrednicima donijeti odluku o daljnjem 

postupanju u vezi navedenog problema. 

 

Sjednica je završena u 13.30. 

 

Zapisnik vodio: 

Branimir Kopitovid 


